
VALVOJAN LAUSUNTO

Järviseudun Rastin  nyt järjestämät Alun Talvirastit järjestetään uudelleen Lehtimäen 
Valkealammin maastossa, joka on monelle tuttu aikaisemmista kilpailuista.
Ymmärrän hyvin miksi kisa on uudelleen täällä.  Maasto sopii erittäin hyvin 
hiihtosuunnistukseen, koska pohjanmaalla harvinainen harju- ja suppamaasto
hienoine mäntykankaineen säästää merkittävästi järjestäjän suurta työmäärää.

Kartta on sama kuin viime vuonna, Timo Hoskarin alunperin MM 
pyöräsuunnistuskisoja varten uudistama.  Kartta on selkeälukuinen ja vielä hyvin
ajan tasalla.  Muutama kasvillisuuden muutos on päivitetty.

Uraverkosto on paikoin hyvin tieheä, paikoin vähän harvempi.  Alueen runsasta 
hiihtolatuverkostoa on hyödynnetty hyvin. Kun tähän lisätään runsaskuvioinen 
suppamaasto 20-30 metrin korkeuseroineen niin ainekset hyviin ratoihin on 
olemassa.  Radat ovat haasteelliset.  Täytyy rytmittää hyvin suorituksensa ja
rauhoittaa tekemisensä. Hosumalla ei synny kuin virheitä.  Nuorten radoilla 
kannattaa katsoa  voisiko rastiväleillä käyttää leveämmäksi merkittyjä uria.

Sunnuntain radoilla ei ole kartanvaihtoja, joten radoilla on runsaasti rasteja,
mutta tarjolla on myös pitkiä rastivälejä ja haasteellisia reitinvalintoja.

Hyvää kilpailuonnea kaikille!
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